
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Referat                                                       Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 28.08.24 kl. 17.00 – 19.00 Personalerummet 

Deltagere: Rasmus Juhl Wohlert, Karen Lund Johansen, Luise Nissen, Steffen Brodersen S. 

Martiena, Anders Bækholm, Stig Frejo Hansen, Martin Holst og Hanne Larsen 

 

Afbud: Thomas Diechmann, Martin Lønborg, Casper Malta Lindorf Andreasen, Ali Qais, Mette 

Omega Quist Christensen 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

- Godkendt. 

 

Pkt. 3 Nyt fra  

 Skolen –  

o Rolig og god skolestart, hvor vi glæder os over de fine trivselsresultater. 

 Gennemgang af trivselsundersøgelsen. 

o Kvalitetsløft af Folkeskolen –  

 Ledelsen foreslår, at bestyrelsen fremover har dette punkt på hver gang? Vedtaget. 

o Opbremsning og mådehold i økonomien. 

 Vi skal spare 340.000 kr. på skolens samlede budget i indeværende regnskabsår. 

Besparelsen vil primært blive forsøgt indhentet på lønkontoen pga. ubesat stilling. 

Derud over er der skåret 6000 kr. til bestyrelsen og 11.000 kr. til toiletartikler. 

Undervisningsmiddelkontoen er beskåret med 28.000 grundet BSU’s beslutning om 

ikke at spare på Solkolonierne. Denne besparelse medfører, at skolen ikke kan 

gennemføre alle planlagte indkøb til undervisningen. 

 

 Formanden – Polarskolen (15 min) – udsættes pga. sygdom. 

 

 Elevrådet –  

o Elevrådsvalg i næste uge. 2-3 elever deltager ved næste møde. 

o 12-UUV-skemaet er kommet ud til alle klasser.  

 Det er et rigtig godt program, der skaber gode samværs- og legemuligheder i 12-

pausen. 

 

 Medarbejderne –  

o Lærerne og pædagogerne er kommet rigtig godt i gang efter sommerferien. 

 

 Porten – her mangler vi en repræsentant.  
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Pkt. 4 Godkendelse af møderække 

Forslag vedlagt – Godkendt. 

 

Pkt. 5 Skolens strategi og indsatsområde for 2024/2025 

Kort oplæg ved Hanne. 

Vi fastholder skolens vision ”Vi lærer til Livet”. Dernæst har vi justeret de strategiske mål til:  

 hvor børnene lærer at lære 

 i trygge og ambitiøse faglige fællesskaber 

 hvor hvert barn bliver understøttet i at udnytte eget potentiale 

 med faglige og trivselsfokuserede aktiviteter og læringsforløb 

 gennem professionelt samarbejde 

 

Særligt indsatsområde i indeværende skoleår bliver Sproglig dannelse. 

Bestyrelsen var meget positiv over for ideen med at berøre indsatsen på elevsamtaler, skole/hjemsamtaler, på 

forældremøder og til Stormødet – hvis det er muligt. 

 

Pkt. 6 Kontaktforældrene (udsættes til næste møde) 

Herunder: 

 Kontaktforældrerollen ud fra princip på hjemmesiden 

 Revidering af kontaktforældrefolder med dato for kontaktforældremøde (03.10.24) 

 Stormøde – tema, dato og oplægsholder 

 

Pkt. 7 Revidering af Korsvejens folder til nye elever og deres forældre 

Rettelser:  

o 12UV skal nævnes 

o Vores vision 

o Er det en indholdsfortegnelse 

o Tilpas elevtallet 

o Ændre 0. klasse til Bh. Klasse 

o Grafisk layout 

o Mette Davidsen skal slettes 

o Moderne læringsmiljø inde og ude 

o Musik og traditioner 

 

Pkt. 8 Gennemgang skolens principper – hvilke skal revideres? 

Se skolens hjemmeside. 

- Princip om sproglig dannelse foreslås. 

- Princip omkring billede- og datahåndtering i forhold til film. 

 

Pkt. 9 Eventuelt 

- Drop forældrevennerne i 0. klasse. Det bør gøres anderledes. 
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Punkt til næste møde 

- Forslag om at tale om forældrekaffe som koncept. 

- Pkt. 6 Kontaktforældrene. 

 


